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Suotorpan päiväkodin osallistuminen sunrice-tutkimukseen 
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Valmistelija varhaiskasvatuksenjohtaja Jenni Leppänen 
 

Lilja Öhman, Folkhälsanin tutkimuskeskuksesta, SUNRISE-tiimistä on 
lähestynyt varhaiskasvatusjohtajaa liitteen mukaisella sähköpostilla. 
 
Suotorpan päiväkodissa on tällä hetkellä kirjoilla kymmenkunta 
tutkimusikäistä lasta. 
 
Tutkimukseen osallistuminen ei veisi varhaiskasvatuksen henkilökunnalta 
resursseja eikä työaikaa, mutta varhaiskasvatus saisi hyödyllistä tietoa 
lasten liikkumisesta ja levon määrästä. Tutkimukseen osallistuminen tukisi 
osaltaan Kustavin kunnan uutta strategiaa sekä sen jalkautumista. 
 

Esittelijä vt. kunnanjohtaja Rauno Peltola 
 

Päätösehdotus Sivistyslautakunta päättää hyväksyä Suotorpan päiväkodin osallistumisen 
sunrice-tutkimukseen 
 

Päätös Ehdotus hyväksyttiin 
 
Täytäntöönpano Folkhälsan


